
 

 

Zápis ze schůze Rady SRPDŠ GZW Rakovník, 13.12.2017 od 15hod. 

Přítomni: 

Zástupci tříd: O1 paní Edita  Bretšnajderová, O2 paní Lada Dobrá, O3 paní Lucie Fischerová, O4 omlu-
vena  paní Eliška Kodyšová, O5 omluvena paní Lenka Mašková, O6 paní Věra Čermáková, O7 omlu-
vena paní Šárka Lopourová, O8 pan Jáchym Peterka, C1A omluvena paní Dagmar Lásková, C1B pan 
Milan Toušek, C2A omluvena paní Iva Topinková, C2B paní Štěpánka Hrabalová, C3A paní Simona 
Fingerhutová, paní Dagmar Palkosková, C3B paní Helena Alexová, C4A omluvena paní Milena Polán-
ková, C4B omluvena paní Šárka Konopásková. 

Zástupce GZW: zástupce ředitele PhDr. Jiřina Košuličová 

Zástupce studentů: O6 Marie Tranová, Tomáš Krieger 

Obsah jednání: 

      1.    Schválení ověřovatele zápisu PhDr. Jiřinu Košuličovou 

             Schváleno všemi přítomnými. 

      2.    Předsedkyně představila nové členy Rady SRPDŠ a zároveň požádala zástupce o  
 prostudování stanov Spolku. 

 O1 - paní Edita Bretšnajderová 

 C1A - paní Dagmar Lásková 

 C1B - pan Milan Toušek 

      3.   Pokladní Spolku prezentovala návrh rozpoču pro školní rok 2017/2018, který bude po    
 schválení Radou SRPDŠ dostupný na webu GZW v sekci SRPDŠ. 

 Oproti rozpočtu z minulého školního roku 2016/2017 došlo k zásadním změnám: 

 a) žádosti pedagogů na odměny pro nejlepší studenty bude schvalovat vedení GZW 

 b) doplnění do rozpočtu příspěvek na Ekokurz /O4 

 c) vyřazení z rozpočtu příspěvek na lyžařský kurz. 

      4.    Schválení rozpočtu pro školní rok 2017/2018 

 Rozpočet byl schválen všemi přítomnými s jednou připomínkou zástupkyně třídy O3  
 ohledně vyřazení z rozpočtu příspěvek na lyžařský kurz.  

      5.    Paní zástupkyně ředitelky GZW informovala ohledně nevyužití Grantu města Rakovník na   
 “Literární festival” .  

      6.    Z důvodu zlepšení informovanosti členů SRPDŠ budou ve spoluprácí s GZW zasílány  
 podklady a informace ohledně Spolku prostřednictvím školního systému. 

      7 Diskuze 

 Nebyl žádný další podnět ani připomínka k programu schůze. 

       8.   Předsedkyně poděkovala přítomným za účast a schůzi Spolku ukončila. 

 

V Rakovníku 13.12.2017 

Zapsala: Simona Fingerhutová 

Ověřila: PhDr. Jiřina Košuličová 


